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Etablering af anløbsbroer til eldreven kanalrundfart I Nyhavn og

Børsgraven!

Nyhavnsforeningen og veteranskibsejernes synspunkter!



Hvem er vi?

• Eric Ericsen
• Uddannnet skibsfører

• Repræsentant for Træskibssammenslutningen i Hovedssatdsområdet

• Medejer af “Lotte Brinch” – et af Danmarks ældste træskibe, hjemmehørende i
Nyhavn.  Lotte Brinch er erklæret bevaringsværdigt af Skibsbevaringsfonden

• Tidligere bestyrelsesmedlem i Nyhavnsforeningen

• Søren Stenderup
• Selvstændig erhvervsdrivende

• Formand for Nyhavnsforeningen siden 2018

• Ejer af “Emma” – en af Danmarks sidste Hjemmeværnskuttere, nu hjemmehørende i
Nyhavn. Emma er erklæret bevaringsværdigt af Skibsbevaringsfonden



Plan for genopretning af hovedstadens
turisme



Alle har erkendt problemerne i Nyhavn –
og der er reguleret i overensstemmelse hermed!

møde i Teknik-og Miljøudvalget 9/8 2006



Hvad synes I selv præsenterer Nyhavn bedst?



Nyhavnsforeningens bolværk – der mangler 
40 m. i Forvaltningens bilag 4!

5

Bilag til Nyhavnsforeningens kontrakt

med Københavns Kommune. 

Bolværket strækker sig fra ca. midt på

Nyhavn nr. 5 og til Nyhavnsbroen. 



Nyhavnforeningens forslag om veteranskibe
på “skyggesiden”
• Nyhavnsforeningen starter processen om bolværket på “skyggesiden den 9. 

oktober 2020 – ikke i oktober 2021, sådan som Forvaltningen hævder!



By&Havn har et habilitetsproblem –
hvordan kan By&Havn være upartisk når man har en økonomisk interesse i flere
kanalrundfartsbåde?



Genskab det maritime miljø i Nyhavn –
på begge sider! Tak for ordet.
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